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Petícia za zaradenie výstavby R2 v Trenčianskom kraji priniesla podľa prievidzskej primátorky Kataríny
Macháčkovej prvé ovocie. Vedenie Prievidze vyvolalo rokovanie so štátnym tajomníkom ministerstva
dopravy. Petíciu mesto spustilo 8. februára, pripojili sa k nej takmer všetky obce a mestá hornej Nitry.
„Štátny tajomník sa nám ozval, dohodli sme sa na stretnutí, ktoré sa uskutoční v stredu v Bratislave k téme
R2. Veľmi si to cením, nikto si nás rok nevšímal, teraz sme sa dohodli v krátkom čase na termíne
stretnutia. Keby tá petícia nebola, tak k tomuto stretnutiu tak rýchlo nedôjde,“ informovala prievidzská
primátorka na dnešnej tlačovej besede. „Neboli sme partnerom pre ministerstvo, čo sa teraz zmenilo a za
to som vďačná obyvateľom, ktorí sa do petície zapojili a pomohli tak, že vyvolali tlak na ministerstvo,“
dodala. Prievidzská primátorka poukazuje na to, že ešte v apríli 2008 vláda Roberta Fica na svojom
výjazdovom zasadnutí v Prievidzi prijala uznesenie, podľa ktorého mal minister dopravy zabezpečiť
začiatok stavebných prác na piatich úsekoch rýchlostnej komunikácie R2 v Trenčianskom kraji do konca
roka 2010. Termín ukončenia týchto úsekov bol naplánovaný do 31. decembra 2014. Doteraz však Trenčín a
Prievidzu napriek prísľubom viacerých ministrov dopravy spája len stará cesta 1/50, ktorá je vo veľmi zlom
stave. Zatiaľ sa pod petíciu podpísalo okolo 4 500 ľudí. V obehu sú stále petičné hárky, do podpisovej akcie
sa zapojili takmer všetky mestá a obce regiónu horná Nitra. Ešte nie je presne určený termín, dokedy sa
budú zbierať podpisy pod petíciu. Závisí to aj od toho, ako budú kompetentní reagovať a či bude
plánovaný harmonogram výstavby prehodnotený. „Uvidíme, aký bude priebeh rokovaní, či nejakým
spôsobom pokročíme v tejto téme,“ zhodnotila Macháčková. Podpisy budú zbierať minimálne do konca
apríla.
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